



# ECF Saint Too Canaan College

基督教中國佈道會

## 聖道迦南書院

Campus 校址: 6 Lee On Lane, Kwun Tong, Kowloon 九龍觀塘利安里 6 號

Tel 電話: 2372 0033 Fax 傳真: 2372 0055

e-mail 電郵: info@stcc.edu.hk Website 網址: <http://www.stcc.edu.hk>

### Secondary 1 Admission Application (2017 – 2018)

二零一七至二零一八年度中一入學申請書

#### Student's Particulars 學生資料

Name in English 英文姓名	_____	Name in Chinese 中文姓名	_____
Sex 性別	_____	Age 年齡	_____
Date of Birth 出生日期	_____	Place of Birth 出生地點	_____
HKID No. 香港身份證號碼	_____	Nationality 國籍	_____
Religion (optional) 宗教信仰(非必須)	_____	Church 所屬教會	_____

Photo  
相片

Home Address (English) \_\_\_\_\_

住址 (中文) \_\_\_\_\_

Telephone No. 電話 \_\_\_\_\_ E-mail Address 電郵地址 \_\_\_\_\_

Present School 現讀小學 \_\_\_\_\_ Present Form Attending 就讀班級 \_\_\_\_\_

EDB Student Reference No. (STRN) 教育局學生編號 \_\_\_\_\_ Source of knowing this school 得知本校途徑 \_\_\_\_\_

Participation in extra-curricular activities and awards 參與之課外活動及曾獲獎項

\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_

#### Parent's/Guardian's Information 家長或監護人資料

Name 姓名	_____	Relationship 關係	_____
Religion (optional) 宗教信仰(非必須)	_____	Contact Phone no. 聯絡電話	_____
Name of Employer 辦事機構名稱	_____	Occupation/Position 職業/職位	_____

Signature of Applicant: 學生簽署 \_\_\_\_\_ Signature of Parent/Guardian: 家長/監護人簽署 \_\_\_\_\_

Date 日期 \_\_\_\_\_

Personal Data Collection Statement for Student Admission 學生入學申請的個人資料收集聲明：

The personal data provided in this form will be used for the purpose of processing the admission application only.  
此報名表格所提供的個人資料，只用作處理 貴子弟入學申請的有關事宜。

**基督教中國佈道會**  
**聖道迦南書院**  
2017 – 2018 中一入學申請簡介

**I. 申請辦法**

1. 於二零一六年十月十一日起，可透過以下方法索取本校 2017 – 2018 年度中一入學申請表格：
  - i. 於本校網頁下載
  - ii. 親臨本校索取
2. 申請者請將填妥並貼上照片的申請表，連同以下文件一併遞交（遞交時請以文件夾將文件夾起，請勿放進膠快勞或以釘書機釘起，以便本校處理）：
  - i. 身份證影印本
  - ii. 由教育局發出的小六學生資料表副本
  - iii. 小五全年及小六上學期（如有）成績表副本
  - iv. 貼有郵票的回郵信封一個（2013 年 10 月 1 日起郵費為 \$1.7）

**表格需親自交回或寄回本校，恕不接納傳真表格。**
3. 截止申請日期：**額滿即止**。
4. 本校不會參加教育局的自行分配及統一派位辦法，申請者無需遞交教育局派發的「中一自行分配學位申請表」。 **本校會自行收取所有學生**。
5. 收表日期及時間  
日期：二零一六年十一月一日（星期二）起  
時間：星期一至星期五（上午八時正至下午六時正）  
          星期六（上午八時正至下午一時正）  
          （星期日及公眾假期休息）

**II. 收生準則及比重**

2017 – 2018 年度中一學額共 135 個，分 4 班上課，以英語為教學語言。收生準則如下：

- |      |      |                      |
|------|------|----------------------|
| i.   | 學業成績 | 50%                  |
| ii.  | 操行   | 20%                  |
| iii. | 面試   | 20%（面試方式：英語為主，中文為輔。） |
| iv.  | 家長支持 | 10%                  |

**III. 面試安排**

本校分階段進行面試，第一次面試日期定於 2016 年 11 月 26 日（星期六）上午，本校會邀請合適的申請人及家長進行面試，並以電話通知，面試時需繳交 **\$50** 作為行政費用。

**IV. 學費**

全年學費 **\$23,200**，分十期繳交，每月 **\$2,320**；該生於升上中二及往後的級別時，將以入讀中一時的學費為基礎，每年略作調升。

**V. 學費減免申請**

本校每年將把不少於學費總收入的十分之一撥作學費減免申請，及頒發獎學金之用。

- i. 旨在幫助有經濟需要的學生，讓學生不會因家庭經濟困難而損失入讀本校的機會。
- ii. 審批准則參考學生資助處的審批原則，凡在學生資助處獲取全額資助的家庭，可獲減免全部學費；獲半額資助家庭，可獲減免一半學費。領取綜合社會保障援助金的家庭可獲減免全部學費。詳情可參考本校網頁的資料。另外，成績優異的同學會獲發獎學金。

**VI. 申請結果**

- i. 申請者如被取錄，會收到本校的個別通知，申請者需簽署同意書及繳交小六學生資料表正本，表示申請者會放棄教育局的自行分配及統一派位學位，並需繳交 **\$810** 留位費，此費用不可退回及轉讓。
- ii. 另需於 2017 年 7 月 13 日（星期四）到校辦理註冊手續，及繳交統一派位結果公佈時收到的「入學註冊證」。

**ECF Saint Too Canaan College**  
**2017 – 2018 S.1 Admission Application Guidelines**

**I. Application Procedures**

1. Starting from 11 October 2016, the 2017 – 2018 S.1 application form can be obtained through the following methods:
  - i. On our website
  - ii. From the school in person
2. Please submit the completed application form (affixed with a photo) to our school, together with the following documents (Please use a clip to gather all the documents. Please do not staple the documents or put them inside a plastic folder.):
  - i. Copy of the HKID card
  - ii. Copy of the Primary 6 Student Record Form issued by EDB
  - iii. Copies of Primary Five (whole year) and Six (1<sup>st</sup> term, if any) school assessment reports
  - iv. A stamped self-addressed envelope (Starting from 1 October 2013, the stamp fee changes to \$1.7)

**Forms should be returned in person or by mail. Faxed application form will not be accepted.**

3. Application Deadline: **Application will be closed until the quota is full.**
4. Our school will not participate in EDB discretionary and central school place allocation system. There is no need to submit the “Application Form for S.1 Discretionary Place” issued by EDB to our school. **We will admit all the S.1 students by ourselves.**
5. Submission date and time  
Date: Starting from Tuesday, 1 November 2016  
Time: Monday to Friday (8:00 a.m. to 6:00 p.m.)  
Saturday (8:00 a.m. to 1:00 p.m.)  
(Our school is closed on Sunday and public holidays.)

**II. Admission criteria**

There are 135 S.1 places in 2017 – 2018. Students will be divided into 4 classes. All S.1 classes use English as the medium of instruction. Admission criteria are as follows:

- |                            |  |
|----------------------------|--|
| i. Academic achievement    | 50%  |
| ii. Conduct                | 20%  |
| iii. Interview performance | 20% (The interview is mainly conducted in English, supplemented by Cantonese.) |
| iv. Support from parents   | 10%  |

**III. Interview arrangements**

We will select suitable applicants for interview by phases. The 1st interview will be conducted on Saturday morning, 26 November 2016. Suitable applicants will be informed by phone and are required to pay \$50 interview fee.

**IV. School Fee**

The S.1 school fee is \$23,200 per year. The school fee is to be paid by 10 installments, i.e. \$2,320 per month. Based on the S.1 school fee, there will be slight increase in school fee when students progress to the higher form.

**V. School Fee Remission**

Each year the school will use not less than 10% of the gross amount of the school fee received as the school fee remission and scholarship.

- i. The purpose is to help students with financial needs and to ensure that they have an equal opportunity to study at this school.
- ii. We refer to the eligibility criteria of the Student Finance Office to assess students' fee remission application. Full rate of school fee remission will be granted to students who have received full rate of the subsidy. Half rate of the school fee remission will be granted to students who have received half rate of subsidy. Detailed information is available from our School website. Simultaneously, students with excellent academic achievement will also be granted scholarships.

**VI. Result of the application**

- i. If the applicants are admitted, they will be notified by our school individually. Applicants will be required to sign a consent form for giving up EDB school place allocation. He/she needs to submit the “Primary 6 Student Record Form” issued by EDB and pay the non-refundable & non-transferable \$810 school place reservation fee.
- ii. They also need to register on Thursday, 13 July 2017 and submit the “Admission Slip” issued by EDB.